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Klargøring af bådeme 
Året startede med klargøring af både d. 18. april. 
15 medlemmer mødte op og i det dejlige varme vejr og arbejdslysten var stor, så da 
lørdagens arbejde var slut, så var alle bådene klar til søsætning inkl. master. 
 
Da landsholdet var tilsagt til at møde om søndagen for at deltage i klargøring af bådene, 
så færdiggjorde vi ikke de 2 skippier, som landsholdet så afvaskede, polerede og voksede 
om søndagen. 
 
Standerhejsning 
Standerhejsning blev gennemført i traditionelt køligt og blæsende vejr d. 7. maj. 
 
Klubdage og havnevagter 
I 2019 var der kun ganske få klubdage (tirsdag og onsdage), som der ikke var besat med 
havne vagt. Kun 3 dage var ikke besat og der må vi især takke Ulf, som virkelig deltog i 
mange havnevagter. 
 
Mandagskapsejladser 
Det blev en fast bestanddel af sæsonen at indtil flere både deltager i Langelinies 
mandagskapsejladser og det er mit indtryk at vi nu har fundet et godt koncept for tilmelding 
og betaling. 
Tak til Henriette, Jens og Patrick for at få dette til at fungere. 
 
Årets holdkap/klubmesterskab 
Året holdkap endte lidt trist idet de 2 andre klubber først i sidste øjeblik meddelte at de ikke 
kunne stille deltagere. 
I stedet afholdte vi et klubmesterskab med 2 mandsbesætninger. Patrick og Henriette blev 
klubmestre. 
 
Forsvarsmesterskaberne 
Igen i år var vi medarrangør af FSVM sammen med havnegasterne 
Patrick og Henriette, sammen med Jens vandt Guld. 
Alle 9 medaljetagere er medlemmer af SIF KBH sejlsport. 
Tak til alle de pensionister, som gør det muligt at være arrangør af FSVM 
 
Udbytning af turbåd 
Sidst på sæsonen blev TOULOUSE byttet med turbåd CHACA, men herom senere. 
 
Afrigning og standerstrygning 
Afrigning af bådene skete søndag d 6. oktober, hvor 10 medlemmer fik afigget master og 
tømt bådene, så de var klar til optagning. 
 
8. oktober blev bådene bragt i vinterhi og der afholdtes standerstrygning. 
 
Nyholm og fremtiden 
Der er mange rygter omkring Nyholms fremtid, men der sker intet før primo 2023. 
Alt hvad I har hørt er rygter og intet andet. Intet er pt endeligt besluttet. 



Hvordan etablering af den nye Ø fra Lynetteløb omkring Trekroner kan vi kun følge i 
pressen, men jeg anbefaler vi fortsætter klublivet som hidtil indtil vi har nogle reelle ting at 
forholde os til. 
Det er opslidende at forholde sig til skiftende rygter. 
 
Tak og afslutning 
Jeg og bestyrelsen takker medlemmerne for altid velvilligt at stille op til arbejder omkring 
bådene, samt deltagelse i afholdelse af arrangementer og håber det fortsætter fremover 
så vi kan bibeholde vores gode sejlklub.  
 
Personligt tak til Peter Ditmar 
Da jeg nu afgår som formand vil jeg til sidst takke Peter Ditmar. 
Han er jo med sin arbejdsindsats og koordinere rolle sejlklubbens rygrad, som egentlig er 
den der holder sammen på det hele. 
 
 
 
 

CHRISTIAN GØTTERUP 


